
MBO integratie bij ASVA
Status: Besluitvormend

Geachte ALV,

Op 30 augustus 2023 heeft de ASVA ALV ingestemd om mbo-studenten formeel te
vertegenwoordigen. Voor jullie ligt een tijdlijn, hierin wordt uiteengezet welke stappen wij
willen ondernemen om mbo-studenten te gaan vertegenwoordigen. Met als aanvulling
wat ASVA aan mbo-studenten kan bieden en hoe wij mbo-studenten bij ASVA gaan
betrekken.
Als vakbond is het belangrijk dat wij alle Amsterdamse studenten vertegenwoordigen.
De keuze om mbo-studenten formeel te gaan vertegenwoordigen is gebaseerd op een
onderzoek. De aandachtspunten die hierin naar voren kwamen, hebben we verwerkt in
dit stuk.
Deze zijn hieronder nogmaals vermeld:

● ASVA zal bewust moeten investeren in de mbo-instellingen waar we een band
mee aan gaan;

● ASVA zal zich zichtbaar moeten maken binnen verschillende mbo-instellingen;
● Het bestuur zal een portefeuille mbo moeten opzetten die actief mbo studenten

opzoekt;
● Daarnaast moeten grotere evenementen breder getrokken worden, zodat er

aandacht is voor de positie van mbo-, hbo- en wo-studenten;
● Ten slotte moet er extra gelet worden op zaken als de opkomst van mbo’ers bij

ALV’s, zodat deze studenten zichzelf ook (kunnen) vertegenwoordigen binnen het
hoogste orgaan van ASVA;

● ASVA kan actief helpen met het opzetten van studieverenigingen binnen een
mbo-instelling;

● Binnen ASVA zou er nagedacht moeten worden aan hoe we mbo studenten
kunnen betrekken binnen de portefeuilles en verschillende functies;

● Er zal nagedacht moeten worden over representatie van mbo'ers binnen het
ASVA bestuur. Een goede eerste stap zal zijn mbo studenten betrekken binnen
de zoekco;

● ASVA zal in jaar 24 veel moeten investeren in het aannemen van een mbo
medewerker en het actief toespitsen op de doelgroep mbo-studenten;



Plan korte termijn
Het uiteindelijke streven is een evenredige vertegenwoordiging van mbo-studenten te bereiken.
Hiervoor moeten we contact maken met twee verschillende doelgroepen. Mbo-studenten en
mbo-instellingen. Verder worden er informele en formele vormen van vertegenwoordiging
beschreven. Informele vertegenwoordiging gaat over de mogelijkheid om lid te zijn bij ASVA en
gebruik te maken van onze ledendiensten. Bij formele vertegenwoordiging gaan we ook in
gesprek met de besturen van de school, zijn we proactief bezig problemen in die school op te
lossen en wordt er verwacht dat ASVA hier een financiële vergoeding voor terug krijgt.

Inactieve ledenbinding
Tijdens de ALV van 30 oktober zijn de nieuwe statuten ingediend. Hierdoor is het als
mbo-student mogelijk lid te worden van ASVA.
Het is belangrijk dat mbo-studenten ons kunnen vinden. Daarom gaan we informeel aan de slag
met het binden van Amsterdamse mbo-studenten. Dit gaan we op verschillende manieren doen.
Sociale media is hierin een belangrijke factor. Zo gaan we onze sociale media output minimaal
4 keer per jaar expliciet op mbo-studenten richten, bijvoorbeeld door met het infoteam info clips
te maken over onderwerpen waar mbo-studenten tegenaan lopen. Verder gaan we posters
ophangen in mbo-instellingen, met informatie over ASVA en mbo-organen contacteren om aan
hen en hun achterban te laten weten dat ASVA nu mbo-studenten vertegenwoordigt en wat wij
voor hen kunnen doen. Als laatste is het belangrijk dat mbo-studenten onze ALV’s kunnen
vinden. We maken het daarom makkelijker om de ALV stukken te vinden op de site, gaan de
data van de ALV’s meer promoten en we zullen onze ALV stukken schrijven in B1 taalgebruik.

Intern contact met mbo-studenten
Als eerste stap nemen we een mbo-medewerker aan voor de mbo-portefeuille. Er is op dit
moment geld begroot voor een mbo-medewerker voor 4 uur per week. Het is belangrijk dat
ASVA niet enkel over mbo-ers praat, maar dat ASVA mbo-studenten faciliteert om binnen ASVA
te verenigen en gezamenlijk met andere studenten overeenkomstige problemen aan te gaan.
Om een sterk mbo geluid binnen ASVA op te zetten, gaan we na het aannemen van een
medewerker een mbo werkgroep opzetten. We maken gebruik van het netwerk van onze
medewerker, zetten een vacature voor op de site, promoten deze op onze sociale media
pagina’s, benaderen externe partijen om onze vacature te verspreiden en hangen posters op
waarin we de mbo werkgroep promoten.
Verder zijn mbo-studenten van harte welkom om bij ASVA te komen werken. Ook deze
vacatures promoten we met extra zorg onder mbo-studenten en we geven mbo-studenten
voorrang voor een functie bij gelijke competenties.



Extern contact met mbo-studenten
Het is belangrijk om goed contact te krijgen met de centrale medezeggenschap van de
mbo-instellingen. Dit soort organen kunnen door ASVA worden ondersteund en kunnen vaak
nuttige informatie geven over wat er speelt op hun onderwijsinstelling.
Verder proberen we samenwerkingsverbanden te scheppen met andere
mbo-vertegenwoordigers, zoals de mbo-raad van de Gemeente Amsterdam, JOB mbo en de
wethouder mbo en toeleiding arbeidsmarkt in gemeente Amsterdam.

Contact met mbo-instellingen
We gaan gesprekken voeren met de verschillende mbo-instellingen in Amsterdam.
Indien gewenst door de mbo-instellingen, wordt een financiële samenwerking vastgesteld.
Het ROCvA is de grootste Amsterdamse mbo-school. Om de binding van scholen behapbaar te
houden voor ASVA als organisatie willen we ons in eerste instantie op deze school focussen.
Als blijkt dat deze instelling geen interesse heeft in nauwe samenwerking en een andere
instelling wel, gaan we onze samenwerking op een andere organisatie focussen.
Als eerste stap moeten we actief contact op gaan zoeken met de centrale raad van bestuur.
Hierbij willen we om tafel gaan zitten om te bespreken wat we voor elkaar kunnen betekenen. In
deze gesprekken worden de eerder genoemde aandachtspunten uit het mbo-onderzoek
meegenomen. Het doel van dit gesprek zal worden dat in ruil voor geld voor een medewerker,
ASVA zich actief op de mbo-instellingen in gaat zetten.

Verder zal er contact opgenomen worden met de andere drie mbo-instellingen in Amsterdam
(ROC TOP, Hout- en Meubileringscollege en Mediacollege Amsterdam). Dit indien het ROCvA
geen interesse lijkt te hebben om met ons samen te werken en omdat het ons belangrijk lijkt om
kenbaar te hebben bij deze organisaties dat ASVA nu ook mbo’ers vertegenwoordigt en wat
ASVA voor mbo’ers kan betekenen. En als laatste om voor te bereiden op een in de toekomst
nauwere samenwerking, ook bij grotere projecten zoals een mbo-introductie(week).

Het CVB van de HvA heeft daarnaast toegezegd te willen optreden als schakel om ASVA in
contact te brengen met de mbo-instellingen. Hier willen wij graag gebruik van maken.

Financiële afwegingen
Bij de formele binding van een mbo-school is het heel belangrijk dat er in ruil voor de
werkzaamheden van ASVA een degelijke vergoeding wordt gegeven. Wij beseffen dat er een
kans is dat ASVA in eerste instantie meer gaat investeren, dan dat wij aan subsidie krijgen.
Echter zien wij het vertegenwoordigen van mbo-studenten als een kernfunctie van ASVA. Het is
voor ASVA nu belangrijker om mbo-studenten te vertegenwoordigen, dan volledig betaald te
worden voor de investeringen die wij doen. Vorig jaar is er 1 mbo medewerker aangenomen. Dit
bedrag is in de begroting overgenomen. Het feit dat we onze financiële middelen richten op een
mbo medewerker in plaats van op andere dingen binnen ASVA is omdat het mbo een inhaalslag
te maken heeft als het gaat om vertegenwoordiging, het minste wat we kunnen doen is iemand
aannemen om hen hiervoor in te zetten.



Lange termijn
Op de lange termijn is het de bedoeling dat ASVA ook de andere drie mbo-instellingen in
Amsterdam (ROC TOP, Hout- en Meubileringscollege en Mediacollege Amsterdam) officieel
gaat vertegenwoordigen. Wanneer ASVA een samenwerkingsovereenkomst is aangegaan met
een mbo-instelling en deze samenwerking naar wens verloopt, is het gemakkelijker om banden
aan te gaan met een andere mbo-instelling. Om deze banden aan te gaan zullen we dezelfde
stappen doorlopen als hierboven zijn genoemd.
Om ervoor te zorgen dat ASVA genoeg capaciteit heeft om deze grote groep nieuwe studenten
te kunnen vertegenwoordigen, zijn er verschillende stappen die ASVA moet ondernemen.
Op de lange termijn moeten we ons bewust zijn van de extra capaciteit die ASVA nodig heeft
om zich actief in te kunnen zetten voor alle verschillende scholen in Amsterdam. Hierbij moeten
we rekening houden met hoe we genoeg kennis blijven hebben over wat er onder studenten
speelt, de afstand verschillen tussen onderwijsinstellingen en hoe we ons kunnen inzetten
voor het oplossen van de verschillende problemen waar onderwijslagen tegenaan lopen.

Het vergroten van capaciteit
Het goed vertegenwoordigen van meerdere mbo-instellingen zal veel capaciteit kosten.
Hiervoor is een uitbreiding van de hoeveelheid onderwijsmedewerkers nodig. Waarbij elke
onderwijsinstelling zijn eigen medewerker krijgt. Het aantal uur van de medewerker wordt
afhankelijk van de hoeveelheid te vertegenwoordigende studenten. De groep medewerkers
wordt aangevuld met iemand die landelijke onderwijskwesties in de gaten houdt en een
organiserende medewerker die helpt bij het organiseren van samenkomst avonden en acties.

De taken van een onderwijsinstelling medewerker worden als volgt: Het onderhouden van
contacten, kennis en informatievoorziening en het voortouw nemen in het oplossen van
problemen op die specifieke onderwijsinstelling.

Om contacten goed te onderhouden lijkt het ons van belang dat er voor elke formeel
vertegenwoordigde onderwijsinstelling een eigen inhoudelijk medewerker wordt aangesteld. Het
is van belang dat deze medewerker ook afkomstig is van de onderwijsinstelling die hen gaat
vertegenwoordigen. Het takenpakket van de medewerker zal zijn om contact te onderhouden
met het bestuur van de vertegenwoordigende onderwijsinstelling, studentassessoren (indien
deze aanwezig zijn), faculteitsraden en OC’s. Het is van belang dat deze taak bij de
medewerker ligt, in verband met de minder snelle doorstroom van medewerkers binnen ASVA
waardoor gelegde contacten minder snel verwateren.
Deze contacten zijn bedoeld om inhoudelijk op de hoogte te blijven van wat er speelt in
verschillende organisaties. Verder is van belang dat ook andere nieuwsbronnen, zoals een
studentenkrant, worden gevolgd.
Om het voortouw te nemen in het oplossen van problemen op de onderwijsinstelling is het
belangrijk dat medewerkers goed op de hoogte zijn hoe de machtsstructuren binnen hun



instelling werken. Wie waarover beslist en hoe ASVA invloed kan hebben op beleid. Daarom is
het belangrijk dat van elke onderwijsinstelling een witboek wordt geschreven waarin dit staat.

Locatie
Doordat ASVA op dit moment gelokaliseerd is op Roeterseiland, gebeurt het snel dat we enkel
op deze locatie prominent zichtbaar zijn. Om zichtbaar te zijn op verschillende onderwijslocaties
moeten we onze activiteiten breed verspreid houden. Het is daarom belangrijk om op elke
locatie evenveel dingen te organiseren en evenveel posters en andere vormen van fysieke
reclame te verspreiden. Doordat posters vaak door ASVA medewerkers terloops worden
opgehangen, moeten we als organisatie ernaar streven vanuit elke onderwijslocatie een
medewerker te hebben rondlopen. Verder is het belangrijk dat het bestuur een overzicht
bijhoudt van waar evenementen hebben plaatsgevonden dat jaar, zodat locaties evenredig
blijven.
Er is nagedacht over een extra ASVA balie op verschillende locaties. Dit is al eens
uitgeprobeerd toen er op HvA een ASVA balie was. Hier kwamen echter geen studenten op af
en fungeerde uiteindelijk meer als een levend reclamebord. Daarom lijkt een extra balie ons niet
nodig.

Bestuur
Op lange termijn moet het ook mogelijk worden om een mbo-bestuurslid aan te wijzen. We
merken nu dat het hebben van hbo'ers in het bestuur een enorme aanwinst is in het
vertegenwoordigen van zoveel mogelijk studenten. Idealiter heeft een ASVA bestuur 2 wo-, 2
hbo- en 2 mbo-studenten. Om dit te faciliteren is het belangrijk dat elke zoekco en soco een
mbo-lid heeft. Het lijkt ons hierom raadzaam dit vast te leggen in de huishoudelijk reglement.

Extern contact met mbo-studenten
Op de lange termijn is het van belang om samenwerkingen met externe partijen door te zetten.
Zo blijven we ons inzetten voor het mbo-introductie(week), maar gaan we ons ook meer richten
op onderwerpen zoals uitsluiting van mbo-studenten voor clubs, bijvoorbeeld door hier een
meldpunt voor op te richten. De binnengekomen meldingen kunnen worden doorgespeeld naar
de gemeente waar we dan pushen voor het opleggen van maatregelen indien de clubs hun
beleid omtrent het binnenlaten van mbo-studenten niet aanpast.
Verder is het van belang dat we ons inzetten voor het openbaar stellen van alle
studentenverenigingen voor mbo-studenten, ons actief inzetten voor het opzetten van
studieverenigingen binnen een mbo-instelling en het deelnemen aan verenigingen ook actief
blijven promoten.


